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  PROTOKÓŁ Nr 7/2020 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 21  października 2020 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 945 

Prowadzący posiedzenie: radny JERZY CHILKIEWICZ 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

 - CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- PAC Jerzy 

- TKACZUK Lucyna 

Nieobecny BOROWSKI Andrzej - Przewodniczący Komisji 

 

oraz:  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Przewodniczący Rady Gminy - STANISŁAW OLSZEWSKI 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Wyznaczenie radnego – członka komisji do prowadzenia posiedzenia w związku z 

nieobecnością Przewodniczącego Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 6/2020  z posiedzenia komisji w dniu 16 września 2020 r.  

3. Zaopiniowanie materiałów na XXII Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 

23 października 2020 r.: 

a) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku 

szkolnym 2019/2020 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2020/2021, 

b) Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 
c) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2020 – 2029, 
d) Projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu, 
e) Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu pn. „Rozwój e-usług w gminach 

Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, 
f) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2019 – 2023”, 
g) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (….) (z dnia 25 września 2020 r.) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski, 

h) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Przewodniczącego Towarzystwa „HAJ” (z 

dnia 27 września 2020 r.) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski, 
i) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 1 października                 

2020 r.) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski, 

j) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 6 października                

2020 r.) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 
4. Sprawy bieżące. 
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Do pkt 1)  
 Po otwarciu posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Gminy STANISŁAWA 

OLSZEWSKIEGO, członkowie komisji w głosowaniu jawnym zdecydowali, że posiedzenie 

komisji poprowadzi radny JERZY CHILKIEWICZ – Wiceprzewodniczący Rady Gminy. 

Jego kandydaturę zgłosił radny MIKOŁAJ KIRYLUK, a pozostali członkowie komisji nie 

zgłosili sprzeciwu. 

 Do zaproponowanego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. Materiały będące 

przedmiotem posiedzenia komisji doręczono radnym w formie elektronicznej. 

 Na wstępie głos zabrała Wójt Gminy RAISA RAJECKA, która poinformowała o 

aktualnej sytuacji epidemicznej. Przekazała informację o wykryciu zakażenia koronawirusem 

u pracownika Urzędu Gminy oraz o ilości pracowników objętych kwarantanną i 

przebywających na zwolnieniu lekarskim. Prowadzone są prace nad wdrożeniem aplikacji 

umożliwiającej prowadzenie obrad komisji i sesji w formie zdalnej. Problemem może być 

jednak ograniczony zasięg lub jego brak w niektórych miejscowościach. W takim przypadku 

radny może korzystać z pomieszczenia udostępnionego w Urzędzie Gminy. Poinformowała, 

że Urząd Gminy pracuje w ograniczonym składzie. W związku z wprowadzonymi 

ograniczeniami i zamknięciem urzędów administracji dla interesantów (Urząd Miasta i 

Starostwo Powiatowe), Pani Wójt zaapelowała o wyrozumiałe podejście do tej sytuacji, 

zgłaszanie się do urzędu tylko w sytuacjach pilnej potrzeby oraz przekazywanie pisemnej 

korespondencji do skrzynki podawczej umieszczonej przy wejściu do Urzędu Gminy. Do 

radnych zwróciła się z prośbą o sprawne przeprowadzenie posiedzenia komisji. 

 

Do pkt 2)  
- Do protokołu Nr 6/2020 z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 16 września 2020 r., którego treść została 

przekazana radnym w formie elektronicznej nie zgłoszono uwag.  

- Nie zgłoszono żadnych uwag do przekazanego radnym w formie elektronicznej protokołu  z 

XXI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 21 września 2020 r. 

 

Do pkt 3a)  
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku szkolnym 

2019/2020 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2020/2021, stanowi Załącznik Nr 3 

do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie – radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Przypomniał, że dyrektorzy szkół składają taką informację co roku. Dodał, że w poprzednim 

roku szkolnym należało wprowadzić w szkołach szczególne środki ostrożności spowodowane 

wystąpieniem pandemii, co utrudniło warunki pracy i nauki. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 3b)  
Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok – stanowi Załącznik Nr 4  do 

protokołu.  

Prowadzący posiedzenie radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Powiedział, że proponowane zmiany w budżecie gminy mają charakter porządkujący i 

polegają na przesunięciach, zwiększeniach i zmniejszeniach kwot w poszczególnych 

paragrafach.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 3c)  
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Projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na 

lata 2020 – 2029 – stanowi Załącznik Nr 5  do protokołu.  

Prowadzący posiedzenie – radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Powiedział, że oba punkty są ściśle ze sobą powiązane. 

Radny JERZY PAC 

- Zapytał w jakim stopniu jest gminie potrzebna  droga w Ploskach (w pobliżu „Ptasiej 

Osady”). Zdaniem radnego droga prowadzi do innej gminy, a rolnicy z niej nie korzystają. 

Prowadzący posiedzenie radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Dodał, że droga prowadzi w stronę wsi, w kierunku „Koszarki” i Chraboł. Radny 

potwierdził potrzebę zwiększenia środków na przygotowanie dokumentacji, ponieważ w 

pobliżu,  na odcinku drogi Nr „19” podczas zdarzających się wypadków drogowych i 

wprowadzeniu blokady, pojazdy są kierowane na objazd tą właśnie drogą gminną. 

Radny MIKOŁAJ KIRYLUK 

- Zgłosił potrzebę odkrzaczenia tej drogi. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Wyjaśniła, że środki na dokumentację zaplanowano jak na każdą inną drogę gminną. 

Prowadzi ona do „Ptasiej Osady” i można ją wykorzystać jako objazd, o czym mówił radny 

Chilkiewicz. Inwestycja jest wpisana do wykazu zadań inwestycyjnych, ze strony radnych nie 

było w tym względzie uwag. Zwracając się z prośbą o akceptację zwiększenia o 5 tys. zł 

kwoty wydatków na opracowanie dokumentacji, podkreśliła, że ułatwi to realizację inwestycji 

w momencie pozyskania środków zewnętrznych. 

Radny JERZY PAC 

- Przypomniał, że podczas budowy świetlic w Zubowie i Parcewie również wprowadzano 

zwiększenia wydatków, tym samym inwestycje zrealizowano za większe pieniądze. 

Tymczasem radny ciągle zabiega o budowę drogi do Stryk. Poinformował o piśmie, jakie 

otrzymał z Powiatu, z którego wynika, że powinien ubiegać się o środki zewnętrzne, co jest 

dla radnego niezrozumiałe. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Stwierdziła, że niemożliwym jest, aby w piśmie Starostwa zostało zawarte takie 

sformułowanie, poprosiła o przyniesienie pisma, które Wójtowi zostało przekazane do 

wiadomości. Pani Wójt odczytała jego treść. W piśmie nie było mowy o tym, ani sugestii, 

żeby radny ubiegał się o środki zewnętrzne. Sformułowano natomiast zapis mówiący o tym, 

że to Starostwo zamierza w przyszłym roku ubiegać się o środki pomocowe. 

Radny JERZY PAC 

- Przyznał, że mógł się pomylić i nie zrozumieć pisma. 

Innych  uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 3d)  
Projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu  – stanowi 

Załącznik Nr 6  do protokołu.  

W dyskusji uczestniczyli: 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Przypomniała, że na poprzednich posiedzeniach komisji był przedstawiany wniosek Powiatu 

o dofinansowanie tej inwestycji, a radni wyrazili wstępną zgodę na przeznaczenie środków w 

wys. 100 tys. zł z budżetu gminy.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 3e)  
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Projekt  uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu pn. „Rozwój e-usług w gminach Związku 

Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020 – stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że jest to bardzo korzystna propozycja. Dofinansowanie przedsięwzięcia 

wynosi 85% kosztów. Projekt ma zostać złożony przez Związek Gmin Województwa 

Podlaskiego do końca października br. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 3f)  
Projekt  uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2019 – 2023” – stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 3g)  
Projekt  uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 25 września 2020 r.) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu. Skarga 

dotyczy zaniedbań i niewłaściwego wykonywanie zadania przez Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski w zakresie realizacji uchwały Nr XIII/93/2019 Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 

28 listopada 2019 roku w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Bielsk 

Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2020 rok. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 3h)  
Projekt  uchwały w sprawie rozpoznania skargi Przewodniczącego Towarzystwa „HAJ” (z dnia 27 

września 2020 r.) na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 10  do 

protokołu. Skarga dotyczy nieudostępniania przez Wójta Gminy Bielsk Podlaski w 

stosownym terminie informacji publicznej.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 3i)  
Projekt  uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) (z dnia 1 października  2020 r.) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu. Skarga 

dotyczy braku rzetelnej odpowiedzi Wójta Gminy Bielsk Podlaski.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 3j)  
Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (….) (z dnia 6 października                2020 r.) na 

działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu. Skarga 

dotyczy działania Wójta Gminy Bielsk Podlaski na rzecz likwidacji dzikich wysypisk śmieci 

na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA - bez wniosków. 

 

Do pkt 4) 
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W sprawach bieżących:  

Prowadzący posiedzenie – radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Poinformował, że w dniu wczorajszym skierował do Przewodniczącego Rady Gminy pismo 

z propozycją uhonorowania lekarza z Ośrodka Zdrowia w Chrabołach – Pana Mikołaja 

Popławskiego, który od 1964 roku nieprzerwanie tu pracuje, jest aktywny i od wielu lat 

zajmuje się leczeniem. Sposób uhonorowania poddał pod rozwagę radnym. Uzasadniając 

swoją inicjatywę powiedział m.in. o niespotykanym podejściu Pana Popławskiego do 

pacjentów. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Przychyliła się do zgłoszonej inicjatywy podkreślając, że jest to osoba godna uhonorowania. 

Postać Mikołaja Popławskiego przyrównała do Pana Stefana Torczyńskiego - lekarza z 

Ośrodka Zdrowia w Łubinie Kościelnym o podobnie długim stażu pracy.  

- Odnosząc się do skarg złożonych na Wójta Gminy, wyraziła żal, że po tylu latach swojej 

pracy w Urzędzie Gminy, zarzuca się Jej tak wiele. Nawiązała też do reportażu, jaki niedawno 

ukazał się na antenie radiowej, w którym o pracy samorządu wypowiadał się Skarżący oraz 

radni. Podczas dyskusji nastąpiła wymiana zdań na temat treści wypowiedzi uczestników 

reportażu. 

- W związku z przygotowaniami do prowadzenia zdalnej sesji, Pani Wójt poinformowała o 

możliwości odwołania sesji zwołanej na 23 października br. i przeniesienia obrad na 

poniedziałek 26 października. Decyzja w tej sprawie będzie uzależniona od powodzenia 

próby uruchomienia aplikacji do prowadzenia obrad on-line. 

Radny MIKOŁAJ CAR 

-  Poruszył kwestię mierzenia temperatury u dzieci wsiadających do autobusów szkolnych.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała, że temperaturę u dzieci sprawdzają opiekunki. Ponieważ radny 

zasygnalizował, że nie zawsze jest to robione, Pani Wójt zadeklarowała, że sprawdzi to. 

Poinformowała, że na prośbę rodziców, odstąpiono od dezynfekowania rąk dzieciom. 

 

Innych spraw nie zgłoszono, w związku z tym o godz. 1345  posiedzenie zostało zamknięte. 

  

Protokołowała: 

/-/Insp. Ala Wawulska 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej: 

1. /-/CHILKIEWICZ Jerzy 

(Prowadzący posiedzenie) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

 

3. KIRYLUK Mikołaj …………………………. 

 

4. PAC Jerzy ………………………… 

 

5. TKACZUK Lucyna ………………………… 

 


